

# AR15

THE9ERS

# DATENBLATT / DATA SHEET

7SIX2

# MANUAL



## HERA GMBH PISTOLENGRIFF/ PISTOLGRIP H15GL

### INHALT / INDEX

1. DEUTSCH	
1.1 TECHNISCHE DATEN	2
1.2 BILDER	3
1.3 DETAILS	4
2. ENGLISH	
2.1 SPECIFICATIONS	5
2.2 PHOTOS	6
2.3 DETAILS	7

# AR15

THE9ERS

# DATENBLATT / DATA SHEET 7SIX2 MANUAL

## HERA GMBH PISTOLENGRIFF/ PISTOLGRIP H15GL

### SPEZIFIKATIONEN

MATERIAL	Glasfaserverstärktes Polymer
GEWICHT	72,0 g
MAßE	-
BESCHICHTUNG	-
FARBEN	Schwarz / Braun / Natur
PLATTFORM	AR15/ AR10 / M4
ARTIKELNUMMER	11.08.04 / 11.08.05 / 11.08.06

Technische Änderungen vorbehalten.  
Stand: 24.01.2022

# AR15

THE9ERS **DATENBLATT / DATA SHEET** 7SIX2  
**MANUAL** 

## HERA GMBH PISTOLENGRIFF/ PISTOLGRIP H15GL



# AR15

THE9ERS

## DATENBLATT / DATA SHEET

7SIX2

# MANUAL

## HERA GMBH PISTOLENGRIFF/ PISTOLGRIP H15GL

### DETAILS

Der HERAH15GL Pistolengriff ist das Non-Plus-Ultra für die AR15 / AR10 Plattform. Das Innenfach im Griffboden ist ideal zur Aufbewahrung von kleineren Utensilien wie z.B. Batterien geeignet. Durch glasfaserverstärktes sowie schlagzähmodifiziertes Polymer ist der Pistolengriff extrem leicht, robust und durch die hohe Qualität langlebig. Das besondere Highlight des HFGL Pistolengriffes ist die edle Lederwicklung mit einem 3 mm starken Lederband und die einfache Montage. Dies sorgt durch den natürlichen Werkstoff für eine hohe Atmungsaktivität, Strapazierfähigkeit und eine besonders hohe Griffigkeit bei der Verwendung. Die Lederwicklung ist vor allem für Individualisten perfekt geeignet, denn das Lederband kann gegen jegliche geeigneten Bänder in den unterschiedlichsten Farben getauscht und so ganz einfach modifiziert werden.

Der HERA H15GL Pistolengriff ist in den Farben Schwarz, Natur und Braun erhältlich.

# AR15

THE9ERS

DATENBLATT / DATA SHEET

MANUAL 

## HERA GMBH PISTOLENGRIFF/ PISTOLGRIP H15GL

### SPEZIFICATIONS

MATERIAL	Glass fiber reinforced polymer
WEIGHT	72,0 g
DIMENSIONS	-
COATING	-
COLORS	Black / Brown / Natur
PLATTFORM	AR15 / AR10 / M4
ARTICLE NUMBER	11.08.04 / 11.08.05 / 11.08.06

Technical changes reserved.  
Stand: 24.01.2022

# AR15

THE9ERS **DATENBLATT / DATA SHEET** 7SIX2

## MANUAL

### HERA GMBH PISTOLENGRIFF/ PISTOLGRIP H15GL



# AR15

THE9ERS

# DATENBLATT / DATA SHEET

7SIX2

# MANUAL

## HERA GMBH PISTOLENGRIFF/ PISTOLGRIP H15GL

### DETAILS

The HERA H15GL pistol grip is the non-plus-ultra for the AR15 / AR10 platform. The inner compartment in the bottom of the handle is ideal for storing smaller utensils such as batteries. Thanks to fiberglass-reinforced and impact-modified polymer, the pistol grip is extremely light, robust and, thanks to its high quality, long-lasting. The special highlight of the HFGL pistol grip is the noble leather winding with a 3 mm thick leather strap and the simple assembly. Thanks to the natural material, this ensures high breathability, durability and a particularly good grip when in use. The leather wrapping is especially perfect for individualists, because the leather strap can be exchanged for any suitable strap in a wide variety of colors and thus easily modified.

The HERA H15GL pistol grip is available in black, natural and brown.